
Styrelsemöte 2020-08-26

1. Öppning av mötet:
Öppnas av Joakim Sjööa.

2. Per visar förlaget för inbetalning av vägavgift som Per, Johan och Niklas tagit fram
Per går igenom data vi fått från lantmäteriet
Per går även igenom förslaget vi tagit fram för att skicka ut de brev som tagits fram
för att skicka ut till alla fastighetsägare i Dannike.
Vi behöver vi vid nästa årsmöte ta ett beslut då vi skall ta ut data till dessa
inbetalningsbrev.

a
b.

c.

d. Påminnelse för de som inte betalar skickas ej ut detta år, dả vägföreningen inte har
någon inkomst och utgiftsstat. Dvs inte rätt att göra detta. Dock skall detta beslutas
vid nästa årsmöte, att vi har rätt med påminnelse och inkasso om fastighetsägare ej
betalar.

e. Vi får diskutera med Thomas Klingvall hur vi skall kontrollera vilka som har betalt då
vi endast kan se detta på internetbanken. Joakim lyfter frågan med Thomas

f. Vi säger ja till förslaget som presenterades och kommer inom kort att skicka.
g. Vi beslutade även att frimärken, papper och toner till laserskrivare skall köpas in, Per

kontaktar Thomas angående detta.
h. Allt skall skickas med post vid första gången.

Utskicket skall skickat ut senast den 25:e sept
Per och Johan kuverterar och skriver ut alla papper.

i.

j.
3. REV-Försäkring

a. Vi tecknade REV-försäkringenp mötet.
4.
5.

Förslag till motion tar Joakim och Johan fram ett.
Nästa möte är det extra kallade årsmötet den 28:e oktober 2020

a. Per uppdaterar vägföreningens hemsida med information om extra årsmöte.
b. Johan sätter ihop en agenda med material inför mötet.

6. Övrigt:
För tilfället funkar ej infomejlen automatiskt, Per behöver manuellt skicka vidare till
alla i styrelsen. Per kollar på en lösning.

a.
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